
 

Nieuw beleid bij het proces teamindelingen  

Het huidige seizoen is nog lang niet klaar, maar op de achtergrond wordt al hard gewerkt 

aan de jeugd teamindelingen voor seizoen 2023-2024. We zijn ons ervan bewust dat elk lid 

goed op zijn/haar plek moet zijn in een team. Alleen dan kan iedereen het maximale plezier 

uit het Roomburg lidmaatschap halen. Vandaar dat er elk jaar veel zorg en aandacht wordt 

besteed aan het proces teamindelingen. 

 

Met de komst van onze nieuwe Technisch Manager Jasper Kokx huidig seizoen, verandert 

ook op dit gebied een en ander. Om het proces voor iedereen zo transparant mogelijk te 

maken en eventuele vragen weg te nemen, gingen we met hem uitgebreid het gesprek aan 

over de teamindelingen. We stelden hem vragen over hoe de teams onder zijn leiding 

samengesteld gaan worden en wie er allemaal aan de teamindeling werkt. Ook vroegen we 

hem naar de achterliggende gedachte achter het nieuwe beleid waarbij voor het grootste 

deel van de jeugd sociale voorkeuren geen rol meer spelen (met uitzondering van O18 & 

O16 breedtejeugd, en O8 & CKO8). 

 

 

Jasper, klopt het dat jullie nu al bezig zijn met de teamindeling voor volgend seizoen? 

Dat klopt inderdaad. En eigenlijk zijn we dat al sinds november vorig jaar. Dat lijkt misschien 

heel vroeg, maar dat is nodig om alle spelers/speelsters goed in beeld te krijgen. We doen 

namelijk niet meer aan losse selectietrainingen. Ten eerste omdat deze ‘selectiemomenten’ 

kinderen erg veel druk kunnen geven. Daarnaast zijn ze een momentopname en zeggen ze 

niets over de groei die een kind heeft doorgemaakt. Terwijl voor ons juist die groei ook een 

belangrijke factor is bij het maken van de indelingen. Bij wie zit er nog veel rek in? En in welk 

team kan diegene zich dan het beste ontwikkelen? 

 

Hoe verloopt het proces van de teamindeling? 

Twee keer per jaar vragen wij alle trainers en coaches van de teams vanaf O8 om een 

beoordeling in te vullen over de spelers. De eerste was dus in november en de tweede 

beoordeling is net geweest. Op basis van deze beoordelingen gaan de lijncoördinatoren in 

gesprek met de trainers en coaches om alle spelers te bespreken tijdens het ‘SVS-TIPS 

teamgesprek’. Na de eerste gesprekken wordt bij de Junioren al een eerste potloodindeling 

gemaakt. Zo hebben we dus in december al een eerste beeld van hoe de O12-O18 teams er 

uit komen te zien. Na het invullen van de tweede beoordeling vinden dezelfde 

teamgesprekken plaats en wordt er goed gekeken waar de tweede beoordeling afwijkt van 

de eerste. Kinderen kunnen natuurlijk erg veel groei doormaken tijdens het seizoen. 

Vervolgens wordt voor alle jeugd een (tweede) potloodindeling gemaakt en gaan we op 

basis daarvan aan de slag voor de definitieve indeling.  

 

Op basis waarvan wordt er ingedeeld? 

Het korte antwoord is: op basis van alle trainingen en wedstrijden die een speler/speelster in 

het seizoen meemaakt. Meerdere mensen zijn het hele jaar bezig om iedereen goed in 

beeld te hebben. Dat begint natuurlijk bij de trainers en de coaches, maar ook de 

lijncoördinatoren en de verantwoordelijken uit het Technisch Hart zien veel. Daarnaast 



 

hebben we sinds dit seizoen de Skills Managers die veel langs de lijn staan bij de 

breedteteams. Zij kunnen, als het TH daar om vraagt, ook advies geven over spelers.  

 

Bij de Junioren werken we sinds dit seizoen met een nieuw beoordelingssysteem. De 

spelers worden enkel nog gescoord op de categorieën ‘Performance & Potential’. Kort 

gezegd; hoe doet de speler het nu en welke potentie zien we in de speler. We hebben het 

bestaande TIPS-systeem versimpeld omdat het laagdrempeliger te maken voor iedereen om 

in te vullen. Daarnaast denk ik dat dit sneller een duidelijk overzicht geeft waar iedereen 

staat in het team, en het een goede start vormt voor het SVS-TIPS teamgesprek waarin de 

scores worden besproken en trainers en coaches de gegeven scores verder kunnen 

toelichten.  

Bij de Jongste Jeugd zullen we vanaf volgend seizoen een vergelijkbaar systeem hanteren 

i.p.v. de huidige tijdrovende ‘game rubric methode’. Daar kiezen we voor de categorieën 

‘Bewegen & Beleven’, omdat die beter passen bij deze leeftijd.  

 

Spelers/speelsters worden dus ingedeeld op basis van deze scores? En niet op waar 

hun vriendjes en vriendinnetjes zitten?  

Dat klopt inderdaad. Dit doen wij omdat wij geloven dat spelers/speelsters het meeste 

plezier hebben in de sport als ze spelen met gelijkgestemden. En dat zit hem dus niet alleen 

in hoe goed iemand is. We gebruiken niet voor niets de categorie Beleving bij de jongste 

jeugd. Kinderen sporten graag samen met andere kinderen die het spelletje op dezelfde 

manier ervaren. Daarnaast hebben we als hockeyclub ook een belangrijke sociale functie. 

Wij zijn de ideale plek om nieuwe vriendjes te maken en dat gaat vaak makkelijker wanneer 

juist niet bij de kinderen ingedeeld bent die je al kent van school.  

Daarnaast krijgt zo ieder kind meer de mogelijkheid om zich op zijn of haar eigen niveau te 

ontwikkelen.  

Er zijn twee uitzonderingen op dit beleid: 

- Bij de CKO8 (eigenlijk O7) en O8 hebben we nog te weinig informatie om kinderen 

op niveau in te delen. Hoewel we denken dat kinderen op deze leeftijd heel snel 

nieuwe vriendjes maken kunnen kinderen in deze leeftijdscategorieën 1 vriendje 

opgeven in de sociale lijnkaart die rond gestuurd gaat worden, waarbij ze graag 

ingedeeld willen worden.   

- Voor de O16 en O18 breedtejeugd maken we ook gebruik van de sociale voorkeur 

uit de sociale lijnkaart. Hier komen spelers/speelsters op een leeftijd dat ze vaak zelf 

een duidelijk beeld hebben over hoe ze de sport beleven en wat ze belangrijk vinden. 

Zo is het in de O18 bij voldoende teams vaak mogelijk om een vriendenteam te 

starten.   

 

We begrepen ook dat jullie tegen het spelen buiten de eigen lijn zijn. Waarom is dat? 

Het spelen in de eigen lijn is beter om de continuïteit van de jeugdopleiding te kunnen 

waarborgen. Spelers/speelsters vervroegd doorschuiven op basis van niveau doen we pas 

vanaf de O16 leeftijd. Hiervoor is het namelijk nog onmogelijk om een inschatting te maken 

hoe goed een speler daadwerkelijk gaat worden. Daarvoor moet de speler eerst twee 

belangrijke levensfases doorlopen; de groeispurt en de puberteit. 

Doorschuiven om gaten te dichten in andere lijnen proberen we ook zo veel mogelijk te 

voorkomen. Dit zijn vaak korte termijn oplossingen die kunnen zorgen voor onrust in een lijn. 

Daarnaast moet een speler sociaal emotioneel er aan toe zijn om met oudere kinderen te 

gaan hockeyen. Dat is niet altijd het geval. 



 

 

Hoe willen jullie het oplossen wanneer je op halve teams uitkomt wanneer er helemaal 

niet vervroegd doorgeschoven wordt? 

Omdat wij een wat kleinere club zijn (vooral bij de jongens) is vervroegd doorschuiven 

waarschijnlijk niet 100% te voorkomen. Maar we moeten hierbij zeer kritisch kijken want het 

spelen in de eigen lijn is wel een hoog doel.  

 

Hoe kijken jullie naar de verdeling eerstejaars en tweedejaars? 

- O12-1: 10 tweedejaars + 4 eerstejaars | O12-2: 4 tweedejaars + 10 eerstejaars 

- O14-1:   9 tweedejaars + 6 eerstejaars | O14-2: 6 tweedejaars + 9 eerstejaars 

- O16-1:   8 tweedejaars + 7 eerstejaars | O16-2: 7 tweedejaars + 8 eerstejaars 

- O18-1:   8 tweedejaars + 7 eerstejaars | O18-2: 7 tweedejaars + 8 eerstejaars 

Bij de breedteteams proberen we het aantal eerste- en tweedejaars zoveel mogelijk gelijk te 

verdelen.  

 

Wanneer wordt de indeling bekend gemaakt? 

De teamindeling wordt op zondag 11 juni op de website gepubliceerd.  

 

Bij wie kunnen mensen terecht met vragen over de indeling? 

Vragen over het beleid of het proces kunnen aan mij worden gesteld via 

technischmanager@roomburg.nl. Vragen over de indeling zelf kunnen na 11 juni worden 

gesteld aan de lijncoördinator. Bij de publicatie wordt altijd gemeld wanneer en hoe deze te 

bereiken. Deze pakt de vraag dan samen op met de verantwoordelijke uit het Technisch 

Hart.   
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